
Protokół Nr 9/2019  

 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty, Budownictwa     

i Transportu oraz Komisji Rewizyjnej w dniu 22 października 2019 r. 

 

   Posiedzenie wspólne Komisji Rady Gminy zostało zwołane przez: Pana Marka Brzozowskiego    

i Pana Pawła Wysockiego – Przewodniczących Komisji stałych Rady Gminy, z następującym 

proponowanym porządkiem posiedzenia: 

1. Wybór przewodniczącego posiedzenia. 

2. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Analiza propozycji podatków i opłat lokalnych na rok 2020. 

5. Analiza projektów uchwał pod obrady VIII sesji Rady Gminy Brańsk - wyrażenie opinii    

w tej sprawie. 

6. Sprawy różne. 

7. Zapytania i wolne wnioski. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

                                                                                                                 

 Wspólne posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 900 w sali konferencyjnej Urzędu Gminy 

Brańsk, ul. Rynek 8, 17-120 Brańsk                                                                                                                  

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty                       

i Transportu wg. załączonej listy obecności: 

Stan członków – pięciu – obecni wszyscy: 

1. Marek Brzozowski   Przewodniczący Komisji 

2. Paweł Wysocki   Z-ca Przewodniczącego Komisji 

3. Elżbieta Moczulska  Członek Komisji 

4. Witold Antoni Sierocki  Członek Komisji 

5. Anna Czesława Żero  Członek Komisji 

 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji Rewizyjnej wg. załączonej listy obecności: 

Stan członków – pięciu - obecni wszyscy: 

1) Paweł Wysocki  Przewodniczący Komisji 

2) Elżbieta Moczulska  Z-ca Przewodniczącego Komisji 

3) Adam Wiesław Matysiak Członek Komisji  

4) Mariusz Półtorak  Członek Komisji  

5) Józef Szpakowski  Członek Komisji    

 

Ponadto w posiedzeniu Komisji Rady uczestniczyły osoby zaproszone: 

1. Andrzej Jankowski   Wójt Gminy 

2. Elżbieta Janina Szymańska  Sekretarz Gminy 

3. Monika Dygas   Skarbnik Gminy 

4. Izabela Szczepańska   Kier. Ref. OR 

5. Monika Falkowska   Kier. Ref. RŚ 

 

Ad.1 Zgodnie ze Statutem Gminy Brańsk, Komisje Rady w głosowaniu jawnym przy 5 członkach 

Komisji Rewizyjnej i 4 członkach Komisji RGOBiT biorących udział w głosowaniu, stosunkiem 

głosów: 5 -za, przeciwnych – 0,  wstrzymujących – 0 Komisji Rewizyjnej i stosunkiem głosów:      

4 -za, przeciwnych – 0,  wstrzymujących – 0 Komisji RGOBiT, na przewodniczącego posiedzenia 

wybrały Pana Marka Brzozowskiego Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Oświaty, Budownictwa i Transportu. 

  

Ad.2 Przewodniczący otworzył posiedzenie powitał przybyłych na posiedzenie członków Komisji 

Rozwoju Gospodarczego Oświaty Budownictwa i Transportu, członków Komisji Rewizyjnej oraz 



osoby zaproszone. Na podstawie list obecności stwierdził quorum, tym samym prawomocność 

posiedzenia i podejmowania decyzji.  

 

Ad. 3 Przewodniczący posiedzenia odczytał proponowany porządek posiedzenia i zwrócił się do 

członków Komisji  o zgłaszanie wniosków lub propozycji zmian.  

Wobec braku wniosków zarządził głosowanie nad porządkiem posiedzenia: radni w głosowaniu 

jawnym przy 5 członkach każdej z komisji biorących udział w głosowaniu, głosami 5 -za, 

przeciwnych – 0,  wstrzymujących – 0 Komisji Rewizyjnej i głosami 5 -za, przeciwnych – 0,  

wstrzymujących – 0 Komisji RGOBiT przyjęli porządek obrad. 

 

Ad.4 Analiza propozycji podatków i opłat lokalnych na rok 2020: 

 

   Skarbnik Gminy Pani Monika Agnieszka Dygas analizę podatków i opłat rozpoczęła od stawek 

podatku od nieruchomości. Odczytała propozycje stawek ujętych w projekcie uchwały. 

   Wójt Gminy poinformował, że ogólnie stawki podatkowe na 2020 rok pozostają na poziomie 

roku ubiegłego lub są przyjęte stawki ustawowe, chyba że radni mają jakieś pomysły, co można 

byłoby niedotkliwie opodatkować, gdyż rolą radnego nie jest tylko „kontrolowanie wójta” ale 

również podejmowanie decyzji na korzyść gminy.  

   Radny Marek Brzozowski wyraził opinię, że jeżeli gmina ma już myśleć o jakiś zwiększeniach 

podatku, to należy poruszać się w tym obszarze, co już są naliczane podatki np. od działalności 

gospodarczej. 

   Wójt Gminy odnosząc się do wypowiedzi radnego poinformował, że od działalności 

gospodarczej gmina ma jeden  z największych podatków w województwie. Gmina jednak z tego 

tytułu nie ma znaczących dochodów, gdyż mało jest tej działalności na terenie gminy. Natomiast 

gmina prowadzi wiele inwestycji z udziałem środków zewnętrznych, na które  musi zabezpieczyć 

środki finansowe własne. Dużo środków finansowych dokładanych jest też do oświaty, chociażby 

podwyżki wynagrodzeń dla nauczycieli wyniosły ok. 316 tys. zł a otrzymano subwencji tylko 

130tys.zł. Po nowym roku również będą duże obciążenia dla budżetu gminy, gdyż nastąpi 

podwyżka cen m.in.  za energię elektryczną o 50%, Wody Polskie prawdopodobnie podniosą ceny 

wody, także i tak pójdą duże obciążenia dla rodników.  

 

Dalej Pani Skarbnik kontynuowała informację o propozycjach stawek podatkowych na przyszły 

rok: 

 podatek rolny - na podatek rolny wójt proponuje przyjęcie maksymalnej stawki,                 

tj. 146,15zł za 1 ha przeliczeniowy dla gruntów wchodzących w skład gospodarstw rolnych 

oraz 292,30 za ha fizyczny od gruntów nie wchodzących w skład gospodarstw rolnych,     

dla porównania w roku 2019 obowiązuje stawka 135,90zł/za ha przeliczeniowy, 

 podatek leśny - na podatek leśny wójt proponuje przyjęcie maksymalnej stawki,                 

tj. 42,7328zł za 1 ha lasu, w roku 2019 obowiązuje stawka 42,24 za ha lasu, 

 podatek od środków transportowych – wójt proponuje pozostawić stawki na poziomie roku 

2019, 

 opłata od posiadania psów - wójt proponuje pozostawić stawki opłaty na poziomie roku 

2017, uchwała nie będzie podejmowana, z tego tytułu nie ma żadnych wpływów               

do budżetu gminy. 

 

Kończąc analizę stawek podatkowych i opłat na 2020 rok Komisje Rady w głosowaniu jawnym 

zaopiniowały stawki podatkowe i opłaty na przyszły rok w wysokościach zaproponowanych przez 

wójta gminy następującym stosunkiem głosów:  

 stawki podatku od nieruchomości: 

Komisja Rewizyjna: „za” 4, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -1 

Komisja RGOBiT: „za” 5, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0. 

 stawki podatku rolnego: 
Komisja Rewizyjna: „za” 4, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -1 



Komisja RGOBiT: „za” 5, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0. 

 stawki podatku leśnego: 
Komisja Rewizyjna: „za” 4, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -1 

Komisja RGOBiT: „za” 5, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0. 

 stawki podatku od środków transportowych: 
Komisja Rewizyjna: „za” 5, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0 

Komisja RGOBiT: „za” 5, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0. 

 Stawki opłaty od posiadania psów: 

Komisja Rewizyjna: „za” 5, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0 

Komisja RGOBiT: „za” 5, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0. 

 

 

Ad.5 Analiza projektów uchwał pod obrady VIII sesji Rady Gminy Brańsk - wyrażenie opinii        

w tej sprawie: 

 

Ad. 5a) opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności 

Publicznego Gimnazjum im. Jana Pawła II w Glinniku: 

(Oryginał projektu uchwały znajduje się przy Zarządzeniu Nr 114/2019 Wójta Gminy Brańsk          

z dnia 18 października 2019r.) 

   Projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem omówiła Pani Izabela Szczepańska Kierownik       

Ref. OR. 

Wobec braku zapytań, Przewodniczący posiedzenia poddał pod głosowanie pozytywne  

zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały. 

   Komisje Rady pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały stosunkiem głosów: 

Komisja Rewizyjna: „za” 5, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0 

Komisja RGOBiT: „za” 5, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0 

 

Ad. 5b) opiniowanie projektu uchwały w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności 

Publicznego Gimnazjum im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Oleksinie: 

(Oryginał projektu uchwały znajduje się przy Zarządzeniu Nr 114/2019 Wójta Gminy Brańsk          

z dnia 18 października 2019r.) 

   Projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem omówiła Pani Izabela Szczepańska Kierownik       

Ref. OR. 

Wobec braku zapytań, Przewodniczący posiedzenia poddał pod głosowanie pozytywne  

zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały. 

   Komisje Rady pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały stosunkiem głosów: 

Komisja Rewizyjna: „za” 5, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0 

Komisja RGOBiT: „za” 5, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0 

 

Ad. 5c) opiniowanie projektu uchwały w sprawie o zmianie uchwały w sprawie ustalenia 

Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę 

Brańsk: 

(Oryginał projektu uchwały znajduje się przy Zarządzeniu Nr 114/2019 Wójta Gminy Brańsk          

z dnia 18 października 2019r.) 

   Projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem omówiła Pani Izabela Szczepańska Kierownik       

Ref. OR. 

  

Radni wyrazili zaniepokojenie, tym, że gmina musi podnosić podatki, aby dokładać do podwyżek 

wynagrodzeń nauczycielom.  

   Sekretarz Gminy poinformowała, że w bieżącym roku wynagrodzenie nauczycieli było 

podnoszone już trzy razy, a ile gmina otrzyma subwencji wyrównawczej to się okaże. 200.000zł 

zostało wypłacone nauczycielom na odprawy w związku z likwidacją gimnazjów. 



   Wójt Gminy poinformował, że gmina nie ma wpływu na podwyżkę wynagrodzeń nauczycielom 

a obecnie  podnoszona jest ustawowo minimalna stawka za wychowawstwo na 300zł, gdzie do tej 

pory w gminie była stawka 100zł i 50zł - w klasach z małą liczebnością dzieci. Po wprowadzeniu 

zmian, wychowawca klasy małej z 2 dzieci i dużej klasy ponad 20 dzieci otrzymają po 300zł,         

a ponad to nie pozwala się zamykać małych szkół. 

   Sekretarz Gminy poinformowała, że kolejny raz zostaje rozpoczęta procedura likwidacji szkoły 

w Mniu. Pisma do rodziców są już wysyłane. 

 

   Radny Mariusz Półtorak wyraził potrzebę spotkania się z rodzicami w szkole w Mniu                

i Świrydach, aby rodzicom wyjaśnić sytuację w oświacie. 

 

   Sekretarz Gminy poinformowała, że gmina ma świadomość, że nie wszystkie dzieci z Mnia czy 

Świryd pójdą do szkoły w Domanowie, niemniej ze względów ekonomicznych należy podjąć 

kroki, aby zmniejszyć wydatki na oświatę. 

 

   Na pytanie radnych ile dzieci jest w  Filii Świrydach? 

 Kierownik Ref. OR odpowiedziała, że 19 dzieci jest w „zerówce” a 18 dzieci w pozostałych 

wszystkich klasach. 

 

   Sekretarz Gminy poinformowała, że gmina dokłada 2.500.000zł do oświaty a są gminy, które 

nic nie dokładają. 

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący posiedzenia poddał pod głosowanie pozytywne 

zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały. 

   Komisje Rady zaopiniowały projekt uchwały stosunkiem głosów: 

Komisja RGOBiT na 5 członków biorących udział w głosowaniu: „za” 5, „przeciw” -0, 

„wstrzymujących się” -0 

Komisja Rewizyjna: „za” 5, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0. 

 

Ad. 5d) opiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej wdrożenia 

Polityki Zarządzania Konfliktem Interesów: 

(Oryginał projektu uchwały znajduje się przy Zarządzeniu Nr 114/2019 Wójta Gminy Brańsk          

z dnia 18 października 2019r.) 

   Sprawę rozpatrzenia petycji omówiła Pani Anna Żero Przewodnicząca Komisji Skarg Wniosków 

i Petycji. 

Członkowie Komisji Rady po wysłuchaniu wyjaśnień przychylili się do opinii Komisji Skarg 

Wniosków i Petycji uznając ją za niezasadną. 

Wobec powyższego Przewodniczący posiedzenia poddał pod głosowanie pozytywne  

zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały. 

   Komisje Rady zaopiniowały projekt uchwały stosunkiem głosów: 

Komisja Rewizyjna: „za” 5, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0 

Komisja RGOBiT: „za” 5, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0. 

 

Ad. 5e) opiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad korzystania z gminnych obiektów               

i urządzeń użyteczności publicznej: 

(Oryginał projektu uchwały znajduje się przy Zarządzeniu Nr 114/2019 Wójta Gminy Brańsk          

z dnia 18 października 2019r.) 

Projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem omówiła Pani Monika Falkowska Kier. Ref. RŚ  

Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 

 Przewodniczący posiedzenia poddał pod głosowanie pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego 

projektu uchwały. 

   Komisje Rady zaopiniowały projekt uchwały stosunkiem głosów: 

Komisja Rewizyjna: „za” 5, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0 



Komisja RGOBiT: „za” 5, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0. 

 

Ad. 5f) opiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia ponownie uchwalonego wniosku 

sołectwa Nowosady dotyczącego przeznaczenia środków funduszu sołeckiego w 2020 roku 

(Oryginał projektu uchwały znajduje się przy Zarządzeniu Nr 114/2019 Wójta Gminy Brańsk          

z dnia 18 października 2019r.) 

   Projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem omówiła Pani Monika Agnieszka Dygas Skarbnik 

Gminy. Wyjaśniła, że pierwszy wniosek Sołectwa Nowosady został złożony na uporządkowanie 

działki w obrębie gruntów wsi Nowosady w celu wydobywania żwiru przez mieszkańców na cele 

gospodarcze. Wniosek sołectwa został odrzucony, ponieważ wydobywanie kruszywa naturalnego 

ścisłe reguluje ustawa – Prawo geologiczne i górnicze a na przedmiotową działkę nie została 

wydana koncesja. Poinformowano Sołectwo, iż mogą podtrzymać swój wniosek i skierować        

do Rady Gminy lub uchwalić nowy wniosek. W wymaganym terminie sołectwo Nowosady 

złożyło ponownie uchwalony wniosek, na zakup betono-mieszarki (gruszki do betonu), ładowarki, 

wagi oraz maszyn do utwardzania nawierzchni dróg, który podlega rozpatrzeniu przez radę gminy. 

Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 

Przewodniczący posiedzenia poddał pod głosowanie pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego 

projektu uchwały. 

   Komisje Rady zaopiniowały projekt uchwały stosunkiem głosów: 

Komisja Rewizyjna: „za” 5, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0 

Komisja RGOBiT: „za” 5, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0. 

 

Ad. 5g) opiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek w podatku            

od nieruchomości 

(Oryginał projektu uchwały znajduje się przy Zarządzeniu Nr 114/2019 Wójta Gminy Brańsk          

z dnia 18 października 2019r.) 

Projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem omówiła Pani Monika Agnieszka Dygas Skarbnik 

Gminy. 

Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 

Przewodniczący posiedzenia poddał pod głosowanie pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego 

projektu uchwały. 

   Komisje Rady zaopiniowały projekt uchwały stosunkiem głosów: 

Komisja Rewizyjna: „za” 4, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -1 

Komisja RGOBiT: „za” 5, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0. 

 

Ad. 5h) opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2019r 

(Oryginał projektu uchwały znajduje się przy Zarządzeniu Nr 114/2019 Wójta Gminy Brańsk          

z dnia 18 października 2019r.) 

Projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem omówiła Pani Monika Agnieszka Dygas Skarbnik 

Gminy. 

   Skarbnik Gminy udzieliła wyjaśnień dotyczących zmniejszenia dochodów i  wydatków           

na realizację zadania „Instalacje OZE dla gospodarstw domowych w Gminie Brańsk. 

    Sekretarz Gminy zwróciła uwagę radnych na leasing samochodu osobowego, przy 

planowanych kosztach własnych w wysokości 55.000zł. Następnie poinformowała, że gmina 

planuje ogłoszenie przetargu na 5 letni leasing samochodu osobowego do celów służbowych,         

o wartości do 200tys.zł, ponieważ dwa samochody osobowe, które były, jeden został przekazany 

na złom z braku chętnych jego nabyciem a obecna Skoda jest już mocno wyeksploatowana. 

Wyjaśniła również, że gmina planuje bezpieczny budżet, dlatego przewiduje się w miejsce 

planowanego kredytu, który nie był wzięty na dofinansowanie dróg powiatowych (bez 

zwiększenia deficytu) zamienić na kredyt na instalacje OZE - jako wyprzedzające finansowanie 



zadania realizowanego    z udziałem środków budżetu Unii Europejskiej. Zadanie to będzie 

zrealizowane bez udziału środków gminnych, tylko z dofinansowaniem ze środków Unijnych         

i wkładu mieszkańców. Inwestycja jest realizowana przez gminę za którą gmina odpowiada, 260 

tys. to wkład mieszkańców a pozostałe środki to dofinansowanie.  Przedsięwzięcie już skończone 

jest na etapie przygotowywania odbiorów i złożenia wniosku o płatność. 

Wobec braku wniosków i uwag do projektu uchwały Przewodniczący posiedzenia poddał pod 

głosowanie pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały. 

   Komisje Rady zaopiniowały projekt uchwały stosunkiem głosów: 

Komisja Rewizyjna: „za” 5, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0 

Komisja RGOBiT: „za” 5, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0. 

 

Ad. 5i) opiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Brańsk na lata 2019–2024 

(Oryginał projektu uchwały znajduje się przy Zarządzeniu Nr 114/2019 Wójta Gminy Brańsk          

z dnia 18 października 2019r.) 

   Projekt uchwały, zgodnie z uzasadnieniem omówiła Pani Monika Agnieszka Dygas Skarbnik 

Gminy. Poinformowała, że oprócz zmian,  które przyjmuje się do budżetu gminy, w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej przyjmuje się do realizacji w 2020 roku następujące zadania: 

1) „ Przebudowa drogi gminnej na działce nr geod. 28 w obrębie miejscowości Poletyły           

i nr geod. 354 w obrębie miejscowości Świrydy”. Łączne nakłady finansowe w kwocie 

1 362 720,00 zł. W roku 2019 r. przeprowadzone zostanie postępowanie przetargowe        

na realizację zadania, a w roku 2020 nastąpi realizacja zadania. 

2) „ Przebudowa drogi gminnej Nr 108239B Kiersnowo - Dębowo”. Łączne nakłady 

finansowe w kwocie 1 753 600,00 zł. W roku 2019 r. przeprowadzone zostanie 

postępowanie przetargowe na realizację zadania, a w roku 2020 nastąpi realizacja zadania. 

    Na pytanie radnych, o sprawę zwrotu dotacji z Podlaskiego Urzędu Marszałkowskiego, 

związanej z zadaniem „Wykorzystanie odnawialnych źródeł energii w budynkach użyteczności 

publicznej na terenie Gminy Brańsk” - Wójt Gminy wyjaśnił, że pismo do Marszałka 

Województwa zostało wysłane, na które nie ma odpowiedzi, natomiast w NSA nie wyznaczono 

jeszcze terminu rozprawy. 

   W wyniku zakończenia dyskusji, Przewodniczący posiedzenia poddał pod głosowanie 

pozytywne zaopiniowanie przedmiotowego projektu uchwały. 

   Komisje Rady zaopiniowały projekt uchwały stosunkiem głosów: 

Komisja Rewizyjna: „za” 5, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0 

Komisja RGOBiT: „za” 5, „przeciw” -0, „wstrzymujących się” -0. 

 

   Po zapoznaniu się i przeanalizowaniu wszystkich projektów uchwał pod obrady VIII sesji Rady 

Gminy, Komisje zawnioskowały do Rady Gminy Brańsk o ich podjęcie.  

 

   Komisje Rady wydały  wspólną Opinię Nr 12/7/2019 z dnia 22 października 2019r. w sprawie 

projektów uchwał pod obrady VIII Sesji Rady Gminy Brańsk (Opinia w załączeniu do oryginału 

protokołu).  

 

Ad. 6  Sprawy różne: 

 

 Inspektor Biura Rady poinformowała o najbliższej sesji, zaplanowanej na 31 października 

2019r. godz. 800 w sali konferencyjnej GOUK w Kalnicy. 

 

 Kolejny już raz dyskutowano nad wykorzystaniem budynków po byłych gimnazjach          

w Glinniku i Oleksinie.  



 

Sekretarz Gminy m.in. wyjaśniła, że problem ze sprzedażą lub najmem tych budynków 

polega na tym, że w budynkach zamontowane są pompy ciepła i należy zachować trwałość 

projektów, natomiast instalacja wewnętrzna c.o. nie jest dostosowana do takiego typu 

ogrzewania (zamontowane są grzejniki żeliwne) z czym związane są duże koszty               

na energię elektryczną. Potencjalny nabywca musiałby ponieść koszty remontu 

ogrzewania. Omawianych budynków także nie można  przeznaczyć na wszelkiego rodzaju 

działalności, tylko takie jak dopuszczone są w Planie Zagospodarowania Przestrzennego, 

tj, np. nieuciążliwą działalność kulturalną, oświatową, związaną ze służbą zdrowia. 

Radni nie zgłosili żadnych propozycji, co do zagospodarowania budynków po gimnazjach. 

 

 Rada Pani Anna Czesława Żero przedstawiła informacje związane z interwencją,                

w sprawie rekultywacji wysypiska śmieci na terenie Miasta Brańsk.  

 

 

Ad.7  Zapytań i wolnych wniosków nie zgłoszono. 

  

Ad. 8 Wobec wyczerpania porządku posiedzenia wspólnego Komisji Rady, Przewodniczący 

Komisji RGOBiT Pan Marek Brzozowski o godz. 1057 zamknął posiedzenie. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant: 

/-/ Alina Adamczyk 

                                                                                               Przewodniczący Komisji RGOBiT                                                                                          

                                                                                                            /-/ Marek Brzozowski 

 

 

                Przewodniczący Komisji Rewizyjnej                                                                                 

                                                                                                      

                                                                                                             /-/ Paweł Wysocki 

 

 


